
     
 
 
 
 
 
 
                               
   
 
 
 

Schriftelijke vragen van het raadslid Astrid Wagenaar, 
ingevolge ex artikel 43 van het Reglement van orde van de gemeenteraad van Ede. 
 
Betreft: Contact tussen ambtenaren en burgers 
 
De PvdA fractie is onder de indruk van de manier waarop de transities binnen het sociaal 
domein worden voorbereid. Hierbij worden zoveel mogelijk betrokkenen geraadpleegd. 
Een van de goede voornemens is het voeren van “keukentafelgesprekken” bij burgers thuis. 
Hiernaast constateren wij dat regelmatig maatschappelijke stages worden aangeboden aan 
raadsleden. Wij vinden dit positieve ontwikkelingen en willen deze ontwikkelingen graag 
doortrekken naar andere onderwerpen. Wij leggen daarom het college de volgende vragen 
voor: 
 

1. Worden maatschappelijke stages ook aan ambtenaren aangeboden? 
2. Zo ja, maken maatschappelijke stages deel uit van hun takenpakket? 
3. Bevordert het college dat ambtenaren maatschappelijke stages volgen? 
4. Is het college met ons van mening dat het keukentafelgesprek een doelmatiger vorm 

van contact met burgers dan brief- of mailwisselingen of een gesprek achter het 
ambtelijk bureau? 

5. Zo ja, is het college bereid te bevorderen dat contacten tussen ambtenaren en 
burgers zoveel mogelijk plaatsvinden achter de keukentafel van de burger? 

6. Is het college met ons van mening dat de bedoeling van het keukentafelgesprek 
vooral moet zijn: het schetsen van de mogelijkheden om aan de wensen van de 
burger tegemoet te komen in plaats van het schetsen van bezwaren en 
onmogelijkheden? 

 
Wij zien de beantwoording van onze vragen met belangstelling tegemoet. 
 
Namens de PvdA Fractie, 
 
 
Astrid Wagenaar 


